
,g es Hivatala

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetsé g

Kékkői Zoltán

-ke ::z

	

2009 SZEPT 9 .8.

l<I,to66 5

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Kinek a felelőssége, hogy Magyarországon ismét mérgezőmézek kerülhettek az
áruházak polcaira?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy német laboratórium olyan antibiotikumokat talált Magyarországon árult bolti mézekben ,
amelyeket állatorvosok szarvasmarhák és sertések gyógykezelésre szoktak felírni . Ezek az
antibiotikumok az emberi szervezetben is kifejtik hatásukat, így az említett mézek fogyasztás a
nyilvánvalóan egészségkárosító hatású a fogyasztókra nézve .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Kinek a felelőssége, hogy Magyarországon ismét mérgez ő mézek kerülhettek az
áruházak polcaira?
Hány esetben kerülheti el még személyi következmények nélkül a hazai élelmiszer -
felügyelet figyelmét egészségkárosító hatású termékek piacra jutása ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 16 .

Kékkői o tán
országgyűlési képviselő
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